
12. oktober 2024 

Referat bestyrelsesmøde i Fælleshusforeningen. Til stede Gitte, Keld og Lisbeth


Sammenlægning med Grundejerforeningen 
Processen pågår fortsat og vi får god hjælp fra et advokatkontor der nu har sendt diverse 
dokumenter til tinglysningen. Pt. afventer vi om det går igennem eller om der er behov for 
yderligere dokumentation. Rent praktisk arbejder de to bestyrelser i FHF og Grundejerforeningen 
tæt sammen om opgaveløsningen,- også vedr. de opgaver som formelt stadig hører under FHF.


Hallen: 
Ansvarlige: Lisbeth

Vi har på anmodning fra KUC tømt vores skab i hallen og det udstyr vi havde befinder sig pt. ved 
Lisbeth. Vi  har skrevet til Erhvervsministeriet for at høre om reglerne for udlån til borgere/
foreninger. Erhvervsministeriet har sendt os videre til Justitsministeriet, der har sendt os videre til 
KUC, som vi pt. afventer svar fra. 

Grundejerforeningen har taget kontakt til udlejer af ejendommen for at undersøge mulighederne 
for at vi på sigt kan leje hallen


Ladestandere: 
Ansvarlig: Lisbeth

Det går fortsat fint med et forventeligt overskude på ca. 500 om måneden.


Legepladsen 
Ansvarlig: Lisbeth

Der er aftalt en legepladsinspektion i efteråret.  

Økonomi 
Ansvarlig: Lisbeth

IAB


Grønne områder 
Ansvarlig: Gitte

Den store rododendron ud for overlægeboligen er blevet klippet og vildskud er fjernet. Det samme 
er syrenen på plænen ved overlægeboligen. Kommunen har været i dialog med 
Grundejerforeningen om fortovet ved indkørslen til overlægeboligen og kommunen foreslår at der 
bliver lagt armeringsnet 5 m op langs indkørslen. Det er Fælleshusforeningens areal. Vi afventer 
tilbud fra kommunen og tænker, at det er noget vi skal have gjort noget ved.

Vi har fået tilbud på klipning og fletning af pilehytterne på legepladsen, hvilket vi takker ja til. Vi 
undersøger om de kan klippes 2 gange om året. 

Grøn rundgang med GF aftales her i efteråret.


Havehusene: 
Ansvarlig: Gitte

Der er en enkelt der har opsagt sit hus og den der skal overtage er ved at blive fundet. 


Hjemmesiden og Facebook 
Ansvarlig: Lisbeth

IAB


Fælles arrangementer: 
Ansvarlig: Fælles

Der har været afholdt mostedag og svampetur, vi har aftalt at booke naturvejleder til svampeturen 
igen til næste år. 

Vi bestiller juletræ til plænen foran nr. 66.

Der er juletræstænding ved plejeboligerne, dato kommer ud senere.




Evt. 

Der afholdes kontaktrådsmøde med institutionerne i området i oktober. 

Vi er i gang med at undersøge om lysene omkring Kobberbrønden kan blive virksomme igen og 
hvad det evt. vil koste.



